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Til:    Arbeidsutvalget 

    Representanter med vara 

    Kontrollkomité 

    Valgkomité 
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Kopi til:   Viserektor 

    Drift i Ålesund 

    Studentorganisasjonene i Ålesund 

    Studenttinget ved NTNU 
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Til stede:   Einar Totland 
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    Heidi Frostrud 

    Hanne Bakkebø 

    Anders Magnusson 

    Sander Reitan 

    Christina Gundersen 

    Elisabeth Sivertsen 

    Maria Furmyr 

     

 

Forfall:    Swapnil Kumar 

    Emil Nilsen 

    Silje Bogø 

    Kubra Islek 

     

 

Til stede på bakbenk: Oskar Sunde   KK 

    Gjermund Langset  KK 

    Elisabet Lønset  AU 

    David Molina   AU 

     

     

 



 

Referat 
 

 

______________________________________________________________________ 
Studentparlamentet - SPÅ 

 

 

 

 

 

Ekstraordinært møte i Studentparlamentet 

 

Sak 9/10 – Valg av AU 

 

Valg av leder 

 

Stine Romundstad stiller som lederkandidat.  

Stine presenterte seg selv, deretter ble det ble stilt spørsmål fra Studentparlamentet. 

Stine har lyst til å bli leder for Studentparlamentet for å bli mer involvert i 

studentmiljøet i Ålesund. Er veldig glad i studentmiljøet. 

Hjertesak: Viktig å bygge et sunt studentmiljø, spesielt med tanke på en spesiell 

studiestart i høst. Viktig med god kommunikasjon og godt samarbeid, også med 

ledelsen på NTNU. 

 

Det ble åpnet for å melde kandidatur, men ingen andre kandidater stilte. 

 

Maria V, Oskar og Gjermund stilte som tellekorps. Det ble stemt i chat og Stine ble 

enstemmig valgt som leder. 

 

Valg av bærekraftsansvarlig 

 

Marcus stiller som kandidat, og ble presentert av Nicolai siden han ikke var til stede. 

Det ble stemt i chat og Marcus ble enstemmig valgt som bærekraftsansvarlig.  

 

Eventuelt 

 

Det ble sendt inn en sak fra VU like før møtet om valg av en ekstra representant til 

VU. Etter anbefaling fra KK om å ikke behandle denne saken nå ettersom andre 

studenter ikke har fått anledning til å stille ble saken ikke tatt opp. 

 

 

 


